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Szóbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úri 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez

,,Adósságban úsznak a kórházaink. Mi a cél?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

Az, hogy Önök azért züllesztik az egészségügyet, hogy a magánellátás felé tereljék a
betegeket már senkinek sem kérdés. Jól lehúzzák a magyar embereket egyszer a TB
hozzájáruláson, másszor pedig a magánrendeléseken keresztül. Mivel manapság, ha valaki
beteg és meg akar gyógyulni az egyre rosszabb állapotban levő, szakemberhiánnyal küzdő
kórházainkat nagy ívben elkerülik. Inkább fizetnek. És Önök ezt jól kihasználják!

Közben szeptember végére újabb 4 milliárddal gyarapodva 46 milliárd forinthoz
közelített a magyar kórházak tartozása! Választókerületemben található két kórház is dúskál az
adósságban: Tapolca 83 millió, Ajka 485 millió Forinttal tartozik. Önök 2012-ben azzal
hitegették a tapolcai lakosságot, hogy az aktív ellátás megszüntetése, a struktúraváltás milyen
nagyszerű lesz az itt élőknek. Eltelt 6 év, de mi ebből csak azt érzékeljük, hogy egyre rosszabb.
Kérem, ne jöjjön a struktúraváltásra nyert EU-s támogatással (Igen, EU-s. Az az EU, aminek
Önök folyamatosan hadat üzennek és a korrupció miatt veszélybe kerültek a kifizetések és a
jövőbeli támogatások is!). Szépek az új nyílászárók, de sajnos nem fognak megtanulni műteni
és azokat a mindennapi működéshez szükséges eszközöket sem pótolják, (pl.céma, kesztyű)
melyek hiányával naponta küzdenek a dolgozók.



Felháborító, hogy míg Önök újabb 6 milliárd forintból plakátolgatnak országszerte, 1
milliárd forintból sorosoznak most már Európa szerte, addig azok az intézmények, melyekben
életeket mentenek, tönkreteszik! Mi a cél? Azon túl, hogy a fiatalokat elüldözik az országból,
a kalandvágyból itthon maradtak pedig fulladjanak bele a rendszerbe? Vagy megérjük azt is,
hogy a közpénzből busásan kitömött kormányzati média megpróbálja lenyomni a megtévesztett
emberek torkán, hogy ha sokáig nézik a kék plakátokat, akkor meggyógyulnak? Az irány afelé
tart: ,,a tízparancsolat gyógyít" Miniszter Úr szerint.

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 16.
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